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ČEKO/UKRAJINA/RUSKO: Změnu geopolitické situace vyvolal evropský Západ a Spojené státy, 
které chtěly nesmyslným způsobem konfrontaci s Ruskem a které použily Ukrajinu jako nebohý, 
smutný a nešťastný nástroj jak toho docílit, říká Václav Klaus.

Rozeštvávání Ukrajiny, rozehrání této ukrajinské karty v žádném případě nezpůsobil Putin,
to způsobily naši soudruzi v západní Evropě a ve Spojených státech. Varovali jsme před tím
od počátku, bylo to naprosté neštěstí,  prostě tohleto rozeštvat Ukrajinu a organizovat ty
Majdany, to byla cestička jak Ukrajinu rozbít a jak vyvolat všechny tyto tendence, které tam
teď prostě probíhají. 
Neštěstí,  Ukrajina  je  oběť  tohoto  procesu oběť,  Ukrajina  si  je  sama v  mnohém vina.  Ukrajina
nezvládla  transformační proces po pádu komunismu ani v rovině politické ani v rovině ekonomické.
Měla samozřejmě nepříjemnou geografickou rozpolcenost uvnitř sebe, takže vina  těch ukrajinských
politiků je obří.

 
Já jsem byl  25 let nonstop zván všemi ukrajinskými politiky abych na Ukrajinu přijel. Já
jsem za těch 25 let tam přijel jenom v jedinou chvíli když byl prezident Juščenko, i tak jsem
tam jel s různými rozpaky, měl jsem pocit, že když tam přijíždím tak legitimizuji toho
prezidenta nebo premiéra, který v té době tam zrovna je. To jsem nikdy   nechtěl prostě
udělat, i s tím Juščenkem to bylo problematické.
Takže já jsem stoprocentně přesvědčen, že to bylo nešťastně rozehráno, stejně jako bylo nešťastně
stejnými silami rozehráno drama a krize na Ukrajině o dvě dekády dříve. Takže bohužel musím říci:
Není důvod abychom nějak velebili Rusko či Putina, ale já si myslím, že v tomhle tom konkrétním je
Rusko a Putin nevinně, já jsem stoprocentně přesvědčen, že je Putin nešťastný z toho do čeho byl
zavlečený a že v šachové terminologii to co se tam z jeho strany odehrává byl vynucený tah jak říkají
šachisti, on by byl šťastný kdyby po veleúspěchu olympiády v Soči měl klid a mír a on byl navlečen do
téhle situace, která je neštěstím pro Rusko, neštěstím pro Putina a samozřejmě hlavní obětí je
Ukrajina, lidi kteří žijí  na Ukrajině a západní Evropa a Amerika hraje s Ukrajinou své
hrátky a někteří neprozíravé lidé v naší zemi to nechtějí pochopit. Takže to já musím říci takto
velmi tvrdě, velmi nemilosrdně a nevím co bych k tomu jiného ještě dodal.
https://youtu.be/DyAJAbp8Pjc
Bylo zveřejněno na youtube na už Bolo toho Dosť (Slovenský channel  ktorý sa zaoberá Slovenskom
dianím tým že zdielame niektoré videa neznamená že s nimi aj súhlasíme snažíme sa dať priestor
všetkým na základe demokracie)
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